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Protokół nr XII/25 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  
w dniu 27 marzec 2025 roku o godz. 16:00  

 

W sesji uczestniczyli: 

• Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Andrzejewski Maciej 

Bartkowiak Jarosław 

Broniarz Alina 

Jasińska Marlena 

Kąpielski Maciej 

Kubis Jan 

Kuczyńska Daria 

Rado Jarosław 

Sikora Tomasz 

Triebs Marcin 

Weber Norbert 

Zając Jan 

•  Zaproszeni goście.  
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Dot. pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcie sesji dokonał Pan Przewodniczący Marcin Triebs o godzinie 16:01. Po przywitaniu 
wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 12 
radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 
decyzje. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  
i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 
Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń. 

Dot. pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Marcin Triebs przedstawił porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie.  
3. Przyjęcie protokołu nr XI/25 z sesji, która odbyła się w dniu 27 lutego 2025 roku.  
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja o działalności:  

a) Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej,  
b) Zakładu Wodociągów i Kanalizacji,  
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c) Ośrodka Pomocy Społecznej,  
d) Miejskiej Biblioteki Publicznej,  
e) Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji.  

7. Informacja z realizacji Funduszu Sołeckiego za 2024 rok. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Bojanowo,  

b) zmieniająca Uchwałę Nr XXXIX/278/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 lutego 
2018r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 
i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego, dla 
których Gmina Bojanowo jest organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,  

c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025-2027,  
d) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego w trybie bezprzetargowym na okres 5 lat,  
e) rozpatrzenia petycji mieszkańców Gminy Bojanowo z dnia 21 października 

2024 roku dotyczącej wstrzymania inwestycji polegającej na budowie biogazowni 
rolniczej o mocy 500 kW wraz z infrastrukturą towarzyszącą w miejscowości 
Gołaszyn, 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok.  
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie. 
 
 
Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu nr XI/25 z sesji, która odbyła się w dniu 27 lutego 2025 roku. 
 
W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 27 lutego 2025 roku nie 
wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 
powyższego dokumentu.  
Za propozycją Pana Marcina Triebsa głosowało- 12 głosów „za” 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 12 
Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Jasińska Marlena, Kąpielski Maciej, 
Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, Triebs Marcin, Weber Norbert, 
Zając Jan.  
 
NIEOBECNI: 3 
Gackowska Katarzyna, Panasewicz Anna, Szczepaniak Ewa. 
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Do pkt. 4. Informacja przewodniczącego Rady o jego działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Do pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
 
Pani Paulina Wolsztyniak przedstawiła zebranym informacje o wydarzeniach, które miały 
miejsce w okresie międzysesyjnym oraz o wydanych zarządzeniach. Pisemna informacja 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Do pkt. 6 Informacja o działalności:  

a) Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej,  

Pan Przewodniczący poinformował, że temat został omówiony podczas Komisji Stałych Rady. 
 
Pytań do Pani Anety Lewusz nie było. 
 
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

b) Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, 

Pan Przewodniczący poinformował, że temat został omówiony podczas Komisji Stałych Rady. 
 
Pytań do Pani Anety Lewusz nie było. 
 
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

c) Ośrodka Pomocy Społecznej,  

Pan Przewodniczący poinformował, że temat został omówiony podczas Komisji Stałych Rady. 
 
Pytań do Pani Joanny Kuczyńskiej nie było. 
 
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

d) Miejskiej Bilbliteki Publicznej, 

 
Pan Przewodniczący poinformował, że temat został omówiony podczas Komisji Stałych Rady. 
 
Pytań do Pani Aldony Łuczak nie było. 
 
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

e) Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji.  
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Pan Przewodniczący poinformował, że temat został omówiony podczas Komisji Stałych Rady. 
 
Pytań do Pani Darii Głuszek nie było. 
 
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Do pkt. 7 Informacja z realizacji Funduszu Sołeckiego za 2024 rok. 
 
Głos zabrała Pani Burmistrz Paulina Wolsztyniak, informując: „Szanowni Państwo, podstawą 
do utworzenia funduszu sołeckiego w Gminie Bojanowo są ustawa o funduszu sołeckim oraz 
uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 
budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. Fundusz sołecki jest to część budżetu 
gminy zagwarantowana dla sołectwa na wykonanie przedsięwzięć, które są zadaniami 
własnymi gminy, służą poprawie warunków życia mieszkańców i są zgodne ze strategią 
rozwoju gminy. Środki funduszu mogą być przeznaczone też na pokrycie wydatków, na 
działania zmierzające do usunięcia skutków klęski żywiołowej. Rok 2024 to czternasty rok 
działania Funduszu Sołeckiego na terenie naszej gminy. Na realizację Funduszu Sołeckiego w 
ubiegłym roku Gmina Bojanowo przeznaczyła w budżecie kwotę 517 428,14 zł. O wysokości 
środków przypadających na dane sołectwo, sołtysi zostali poinformowani pisemnie, pismem z 
dnia 18 lipca 2023 roku. Warunkiem przyznania środków z funduszu sołeckiego było złożenie 
przez dane sołectwo do Burmistrza Bojanowa do dnia 30 września 2023 roku wniosku 
uchwalonego przez zebranie wiejskie. Wniosek ten powinien zawierać wskazanie 
przedsięwzięć przewidzianych do realizacji na obszarze sołectwa wraz z oszacowaniem ich 
kosztów oraz uzasadnieniem. Wszystkie sołectwa uchwaliły i złożyły w wymaganym terminie 
takie wnioski. Przedsięwzięcia w nich wskazane zostały przyjęte do realizacji przez uchwalenie 
budżetu na rok 2024. Dodam jeszcze, że zgodnie z artykułem 7 ust. 1 ustawie o funduszu 
sołeckim, sołectwa mogą dokonać zmiany przedsięwzięć realizowanych w ramach funduszu, 
w trakcie danego roku budżetowego, jednak nie wcześniej niż po uchwaleniu budżetu gminy 
na dany rok i nie później niż do 31 października danego roku budżetowego. Zmian takich 
dokonały cztery sołectwa, to jest Golina Wielka 13 września 2024 roku, Kawcze 5 sierpnia i 17 
października 2024 roku, Trzebosz 7 sierpnia, a Zaborowice 17 października ubiegłego roku. W 
trakcie roku udało się zrealizować zaplanowane we wnioskach sołectw przedsięwzięcia na 
łączną kwotę 476 741,74 zł, co oznacza, że fundusz sołecki został zrealizowany w ponad 92%. 
Przypomnę tylko, że w roku 2023 ten procent był niższy i wynosił 88,67%. Ważne zadania 
inwestycyjne, myślę, że takie jedne z najważniejszych realizowanych w ramach funduszu w 
ubiegłym roku. Golina Wielka, remont odcinka drogi za kwotę 18 tysięcy. Golinka, budowa 
boiska do koszykówki około 16 tys. Gołaszyn, budowa chodnika około 47 tys. Gościejewice, 
budowa chodnika około 25 tys. Pakówka, również budowa chodnika 19 tys. Wydartowo 
Drugie, remont odcinka drogi 12,5 tys. W zakresie doposażenia i napraw placów zabaw to jest 
Czechnów 16 660 zł, Giżyn 4 070 zł, Golina Wielka 9 500 zł, Sowiny 24 000 zł, Tarchalin 12 400 
zł. W świetlicach, w Golinie Wielkiej, Kawczu i Zaborowicach zamontowano klimatyzatory na 
łączną kwotę około 31 500 zł. Przy udziale funduszy zewnętrznych wykonano ocieplenie 
świetlicy w Wydartowie Pierwszym za łączną kwotę 109 510,27 zł, z czego środki pochodzące 
z funduszu sołeckiego to 15 tys. zł., mieszkańców sołectwa została wyceniona na kwotę 4 208 
zł, a wkład gminy to 20 302,27 zł. Środki pozyskane w ramach programu Pięknieje 
Wielkopolska Wieś to 70 000 zł. Szczegółowe wliczenia oraz opisy wykonanych zadań, w tym 
sprawozdania sołtysów, znajdują się w przekazanych Państwu materiałach.” 
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Pytań do przestawione materiału nie było. Sprawozdanie z wykonania funduszu sołeckiego 
stanowi załącznik nr 9. 
 
 
Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bojanowo 

 
Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Ewelina Zmuda. 
 
Pani Kierownik poinformował, że został uszczegółowiony §6 pkt. 1 uchwały dotyczący 
uszczegółowienia nazwy gabinetu, który będzie odławiać bezdomne zwierzęta.   
  
Pytań do projektu uchwały nie było.  
 
Przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawka 
została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 12 
Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Jasińska Marlena, Kąpielski Maciej, 
Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, Triebs Marcin, Weber Norbert, 
Zając Jan.  
 
NIEOBECNI: 3 
Gackowska Katarzyna, Panasewicz Anna, Szczepaniak Ewa. 
 
Następnie przestąpiono do głosowania. Uchwała został podjęta 12 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 12 
Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Jasińska Marlena, Kąpielski Maciej, 
Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, Triebs Marcin, Weber Norbert, 
Zając Jan.  
 
NIEOBECNI: 3 
Gackowska Katarzyna, Panasewicz Anna, Szczepaniak Ewa. 
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Uchwała Nr XII/75/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 marca 2025 rok w sprawie 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:  
b) zmieniająca Uchwałę Nr XXXIX/278/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 

lutego 2018r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania 
przedszkolnego, dla których Gmina Bojanowo jest organem rejestrującym oraz 
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,  

 
Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Katarzyna Sadowska. 
  
Pytań do projektu uchwały nie było.  
 
Przestąpiono do głosowania. Uchwała został podjęta 12 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 12 
Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Jasińska Marlena, Kąpielski Maciej, 
Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, Triebs Marcin, Weber Norbert, 
Zając Jan.  
 
NIEOBECNI: 3 
Gackowska Katarzyna, Panasewicz Anna, Szczepaniak Ewa. 
 
Uchwała Nr XII/76/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 marca 2025 rok w sprawie 
zmieniająca Uchwałę Nr XXXIX/278/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 lutego 2018r. w 
sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 
przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego, dla których Gmina Bojanowo 
jest organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025-2027,  
 
Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Joanna Kuczyńska. 
  
Pytań do projektu uchwały nie było.  
Przestąpiono do głosowania. Uchwała został podjęta 12 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania: 
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ZA: 12,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 12 
Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Jasińska Marlena, Kąpielski Maciej, 
Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, Triebs Marcin, Weber Norbert, 
Zając Jan.  
 
NIEOBECNI: 3 
Gackowska Katarzyna, Panasewicz Anna, Szczepaniak Ewa. 
 
Uchwała Nr XII/77/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 marca 2025 rok w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025-2027 stanowi załącznik nr 
12 do protokołu. 
 
Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu 
lokalu użytkowego w trybie bezprzetargowym na okres 5 lat,  

 
 
Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Ewelina Zmuda. 
  
Pytań do projektu uchwały nie było.  
 
Przestąpiono do głosowania. Uchwała został podjęta 12 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 12 
Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Jasińska Marlena, Kąpielski Maciej, 
Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, Triebs Marcin, Weber Norbert, 
Zając Jan.  
 
NIEOBECNI: 3 
Gackowska Katarzyna, Panasewicz Anna, Szczepaniak Ewa. 
 
Uchwała Nr XII/78/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 marca 2025 rok w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu lokalu 
użytkowego w trybie bezprzetargowym na okres 5 lat stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) rozpatrzenia petycji mieszkańców Gminy Bojanowo z dnia 21 października 

2024 roku dotyczącej wstrzymania inwestycji polegającej na budowie 
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biogazowni rolniczej o mocy 500 kW wraz z infrastrukturą towarzyszącą 

w miejscowości Gołaszyn, 

 
Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu został poproszony Pan Norbert Weber. 
  
Pytań do projektu uchwały nie było.  
 
Przestąpiono do głosowania. Uchwała został podjęta 8 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8,     PRZECIW: 2,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 8 
Andrzejewski Maciej, Broniarz Alina, Kąpielski Maciej, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, Triebs 
Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  
 
PRZECIW: 2 
Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan. 
 
WSTRZYMUJE SIĘ: 2 
Jasińska Marlena, Kuczyńska Daria. 
 
NIEOBECNI: 3 
Gackowska Katarzyna, Panasewicz Anna, Szczepaniak Ewa. 
 
Uchwała Nr XII/79/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 marca 2025 rok w sprawie 
rozpatrzenia petycji mieszkańców Gminy Bojanowo z dnia 21 października 2024 roku 
dotyczącej wstrzymania inwestycji polegającej na budowie biogazowni rolniczej o mocy 
500 kW wraz z infrastrukturą towarzyszącą w miejscowości Gołaszyn stanowi załącznik nr 14 
do protokołu. 
 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok,  
 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Patrycja Kubiak. 
  
Pytań do projektu uchwały nie było.  
 
Przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawka 
została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
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ZA: 12 
Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Jasińska Marlena, Kąpielski Maciej, 
Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, Triebs Marcin, Weber Norbert, 
Zając Jan.  
 
NIEOBECNI: 3 
Gackowska Katarzyna, Panasewicz Anna, Szczepaniak Ewa. 
 
Następnie przestąpiono do głosowania. Uchwała został podjęta 12 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 12 
Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Jasińska Marlena, Kąpielski Maciej, 
Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, Triebs Marcin, Weber Norbert, 
Zając Jan.  
 
NIEOBECNI: 3 
Gackowska Katarzyna, Panasewicz Anna, Szczepaniak Ewa. 
 
Uchwała Nr XII/80/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 marca 2025 rok w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Do pkt. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  
 
Do pkt. 11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
 
W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 
Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
 
Do pkt. 12.  Wolne wnioski i informacje.  
 
Głos zabrała Pani Burmistrz Paulina Wolsztyniak, prosząc Panią kierownik Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej Anetę Lewusz o przybliżenie zasad funkcjonowania selektywnego 
punktu zbierania odpadów komunalnych. Pani kierownik przekazała w jaki sposób funkcjonuje 
PSZOK w Gołaszynie, jaki rodzaj odpadów zostaje przyjęty, kto może przywieźć odpady.  
Pytanie skierował radny Jarosław Bartkowiak, w jaki sposób są weryfikowane dane osób 
przywożących odpady? Pani Kierownik odpowiedziała, że na zasadzie oświadczenia osoby.  
Pan Jarosław Bartkowiak zwrócił uwagę, że wejście do kina jest mocno zanieczyszczone przez 
ptaki. Pani Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji Daria Głuszek 
poinformowała, że również ubolewa nad tym faktem, jednak nie ma na to wpływu, gdzie ptaki 
przesiadują.  
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Na końcu spotkania wypowiedział się rady powiatowy Ireneusz Młynek zwracając uwagę, że 
estetyka budynków jest ważna, ale otaczająca przyroda również.  
 
Do pkt. 13 Zakończenie 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady o godzinie 
17:24.  
 
 
 
Protokolant        Przewodniczący 
 
 
Rita Janowicz        Marcin Triebs 
 
 

 

 

 


